



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY

大廈室內

Labelling Scheme for Buildings with

5G

覆蓋標籤計劃

Indoor Coverage

5G連繫生活每一處

Enjoy Life with 5G that Connects Everywhere

通訊事務管理局辦公室推出「大廈室內5G覆蓋標籤計劃」，鼓勵已設置5G設備的室內場所張貼5G覆蓋標籤，有標籤就有5G。

Under the "Labelling Scheme for Buildings with 5G Indoor Coverage", the Office of the Communications Authority encourages the indoor places equipped with 5G to display the "5G Label".

此室內場所已設置5G流動通訊設備，在張貼5G覆蓋標籤的地點提供5G服務^註

大廈室內
5G 覆蓋標籤

5G連繫生活每一處

請聯絡流動網絡營辦商了解本大廈的室內5G覆蓋詳情。

註：實際5G網絡速度受不同因素影響，包括網絡容量、正使用服務的客戶數目、客戶裝置的性能、客戶身處的地點等。



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY



For English details, please visit <https://www.ofca.gov.hk/Indoor5G/en>

This indoor venue has been installed with 5G mobile communications facilities, providing 5G services in areas where 5G coverage label is displayed.^{Note}

Label for Buildings
with 5G Indoor Coverage

Enjoy Life with 5G that Connects Everywhere

Please contact the mobile network operator(s) for details of the 5G indoor coverage in this building.

Note: The actual speed of a 5G network will be affected by various factors, including network capacity, the concurrent number of customers using the network, user device performance and user locations.



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY



如屬中文詳情，請瀏覽 <https://www.ofca.gov.hk/Indoor5G>

更多資料
More Information

<https://www.ofca.gov.hk/Indoor5G>

